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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Végre kaphatunk-e érdemi tájékoztatást a 
korházépítési projekt állásáról?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A K/5258 számú kérdésemre  Rétvári  Bence  államtitkár  úr  kísérelt  meg válaszolni,  BM/27112-
1/2023 számú válaszával, csekély sikerrel.  Azóta további aggasztó hírek érkeztek, amelyek még
inkább megerősítik azt a feltételezést, hogy tovább fog húzódni, az építkezés, vagy esetleg el is
állhat  a  Kormány  a  korház  építésének  a  szándékától.  2023.  10.  5.-én  csütörtökön  Takács
Péter egészségügyi  államtitkár  az Index hírportálnak az alábbiakat  nyilatkozta,  amikor  a  korház
építési projekt munkafázisának állásáról kérdezték:

„Ha a gazdasági helyzet, a háború és a koronannyire vírus-járvány gazdasági következményei nem
teszik lehetővé egy új kórház építését,  akkor a mostani ellátórendszert  optimalizáljuk úgy, hogy
megfelelő ellátási színvonalat tudjon a lakosságnak biztosítani.”

Bedros  J.  Róbert a  projekt  miniszterelnöki  megbízott  vezetője szavaiból  az  is  kiderült,  hogy  a
projektcég  létszámán  is  csökkentettek:  nyolc  munkavállalót  foglalkoztatnak,  igazodva  a
megváltozott feladatmennyiséghez. A társaság tavaly még 30 munkavállalót alkalmazott. A társaság
vezetője azt is ismertette, hogy az állami cég alapítása óta nyolcmilliárd forintot használt fel, ebben
benne vannak az eddig elkészült tervekért kifizetett összegek is.

Kérem  Miniszter  Urat,  hogy  válaszolja  meg  az  alábbi  kérdéseimet,  és  engedje  meg,  hogy  a
kérdésekhez néhány segítő gondolatot írjak, segítve ezzel államtitkárának a szövegértelmezésben
tapasztalható küzdelmeit:

• Pontosan hol tart a kórházépítési projekt? (Azt már mindenki tudja, hogy a helyszínt 
kijelölték. Arra vonatkozik a kérdés, hogy a tervezés vagy előkészítés melyik fázisában 
tartanak. Esetleg, amennyiben valóban fontosnak tartják a közvélemény tájékoztatását a 
kérdésre adott válaszban leírhatják az engedélyes tervek elkészültének várható időpontját.)



• Az évek óta húzódó projektre sajtóhírek szerint elköltöttek nyolcmilliárd forintot, 
kérem tételesen írja meg mire költötték el a fent említett összeget? (Erre a kérdésre a 
helyes válasz, ha tételesen felsorolják a projektre elköltött összegeket a projekt indulásától 
napjainkig.)

• Mikorra várható a kórház átadása, mikortól fogja kiszolgálni a budapestieket? Erre 
milyen kézzelfogható garanciát tud adni a budapestieknek? (A kérdés első felére egy 
dátum a válasz, a második felére egy kifejtős típusú válasz az elfogadható, melyben leírja 
milyen módon tudja a kormány biztosítani a válasz első felében leírt dátum teljesülését)

• Mennyire kell komolyan venni Takács Péter által nyilatkozott mondatot, melyben 
belengeti annak lehetőségét, hogy nem fog megépülni a Dél-Budai Centrumkórház? 
(Itt a kérdező arra kíváncsi, hogy a Takács Péter által elmondott mondatoknak mekkora a 
valószínűsége, vagy esetleg Takács államtitkár úr a szükségesnél pesszimistább álláspontot
fogalmazott-e meg.)

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2023.10.16.

Tisztelettel,

Csárdi Antal
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